



COLLEGE OF NURSING, HONG KONG 香港護理學院

13/F, Hyde Centre, 223 Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong

Tel : 2572 9255 Fax : 2838 6280

Website : [www.cnhk.org.hk](http://www.cnhk.org.hk)

\*\*\*\*\*

# Visit to Fire and Ambulance Services Education Centre cum Museum

**Date** 21 February 2019 (Thursday)  
**Time** 16:00 - 17:30  
**Venue** 11 Pak Shing Kok Road, Tseung Kwan O, Kowloon

**Aim**

- Understanding more about fire safety and ambulance knowledge
- Understanding the contingency methods & what to do in case of fire
- Administering first aid skills

**Itinerary**

14:45 Assemble at the Exit B1 of Hang Hau MTR Station  
15:00 Travelling on Bus (Route No. 298E)  
16:00 Visit (1.5 hours)  
18:30 Dismiss at the Exit B1 of Hang Hau MTR Station

**Content** On-site visit with tour guide

**Code** MFC-19-01

**Quota** 30 (For member only, but members could join the activity with maximum 1 relative or friend)

**Fee** Free of charge

**Application**

1. Enrolment form can be downloaded at [www.cnhk.org.hk](http://www.cnhk.org.hk).
2. Please send the completed enrolment form to “College of Nursing, Hong Kong” in person or by post.
3. Applicants will be notified the enrolment results by email on or before 1 Feb 2019.

**Remarks**

1. All personal data collected will strictly be used for travel arrangement and registration.
2. Please consider self-arranged insurance for safety purpose.
3. Official video recording or photo taking may be undertaken during the tour. These videos and photos will be used for publicity purpose.
4. The College shall not be liable for any injuries or accidents.
5. The visit will be cancelled if tropical cyclone signal No. 3 or above or red rainstorm warning is issued or in force at 11:00 a.m. or thereafter.
6. The above program is subjected to change when necessary.

**Enquiry** 2572 9255

**Whatsapp** 6975 3991

# Deadline: 28 Jan 2019



College of Nursing, Hong Kong  
13/F, Hyde Centre, 223 Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong  
Tel : 2572 9255 Fax : 2838 6280 Website : www.cnhk.org.hk

For Office Use 由本學院填寫

Date Received:

Handled by:

### **Activity Enrollment Form – Visit to Fire and Ambulance Education Centre cum Museum**

- Notes to Applicants :
1. The personal data of applicants are collected and kept solely for purpose of applications of this event.
  2. Provision of personal data is voluntary. However, failure to provide correct and complete personal data may result in applications being considered incomplete and thus unsuccessful.
  3. You are entitled to be informed and correct any information provided. To access and correct any of your information, please address your request in writing to the Executive Officer at College of Nursing, Hong Kong, Room A & C, 13/F, Hyde Centre, 223 Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong.

#### **Part A (For Member only)**

Name (Chinese) : \_\_\_\_\_ Name (English in BLOCK) : \_\_\_\_\_

Sex : \*M/F Membership no.: \_\_\_\_\_ Email : \_\_\_\_\_

Address : \_\_\_\_\_

Mobile No. : \_\_\_\_\_ Working Organization : \_\_\_\_\_ Position : \_\_\_\_\_

#### **Part B (For members' Relatives or Friends)**

Name (Chinese) : \_\_\_\_\_ Name (English in BLOCK) : \_\_\_\_\_

Sex : \*M/F Membership no.: \_\_\_\_\_ Email : \_\_\_\_\_

Address : \_\_\_\_\_

Mobile No. : \_\_\_\_\_ Working Organization : \_\_\_\_\_ Position : \_\_\_\_\_

\*Please delete where appropriate

#### **Remarks**

1. All personal data collected will strictly be used for travel arrangement and registration.
2. Please consider self-arranged insurance for safety purpose.
3. Official video recording or photo taking may be undertaken during the tour. These videos and photos will be used for publicity purpose.
4. The College shall not be liable for any injuries or accidents.
5. The visit will be cancelled if tropical cyclone signal No. 3 or above or red rainstorm is issued or in force at 11:00 a.m. or thereafter.
6. The above program is subjected to change when necessary.

#### **Part C**

I declare that the information given in this application is, to the best of my knowledge, accurate and complete.

Member Signature : \_\_\_\_\_ Date : \_\_\_\_\_

Relatives / Friends Signature : \_\_\_\_\_ Date : \_\_\_\_\_



COLLEGE OF NURSING, HONG KONG 香港護理學院  
香港灣仔告士打道 223 號海聯大廈 13 字樓 A 及 C 室  
電話：2572 9255 傳真：2838 6280  
網址：www.cnhk.org.hk

\*\*\*\*\*

# 參觀消防及救護教育中心暨博物館

- 日期** : 2019年2月21日 (星期四)  
**時間** : 16:00 至 17:30  
**地點** : 九龍將軍澳百勝角路11號  
**活動編號** : MFC-19-01  
**活動目的** :  
➤ 了解基本消防安全和救護知識  
➤ 了解遇到火警時的應變方法  
➤ 急救技巧的應用

- 行程** : 14:45 於坑口地鐵站內B1出口集合  
15:00 由坑口地鐵巴士總站乘298E號線巴士到消防及救護學院  
16:00 參觀 (1.5小時)  
18:30 於坑口地鐵站B1出口解散

**內容** : 專人導賞參觀

**費用** : 全免

**名額** : 30 人 (學院會員可攜同最多 1 位親友參加)

**報名辦法** : 請瀏覽本院網頁索取報名表格。(網址: www.cnhk.org.hk)  
請將已填妥的報名表格郵寄到本院或親臨到本院辦理報名手續。  
學院將於 2019 年 2 月 1 日前將申請結果以電郵通知會員。

- 備註** :  
1. 所有個人資料僅供活動安排及登記之用。  
2. 為個人安全著想，請自行購買旅遊保險。  
3. 於活動期間所拍攝之相片或影片，本學院將用作活動宣傳及推廣服務之用途。  
4. 參加者必須承擔一切個人意外及損失，本院概不負責。  
5. 颱風或暴雨警告期間的安排：若三號或以上颱風訊號或紅色暴雨訊號在 11:00 後發出或仍然生效，是日活動將予取消。  
6. 若行程有所變動，本學院保留最終決定權。

**查詢電話** : 2572 9255

**Whatsapp**: 6975 3991

## 截止報名日期: 二零一九年一月二十八日



For Office Use 由本學院填寫

Date Received:

Handled by:

香港護理學院

香港灣仔告士打道 223 號海聯大廈 13 樓 A 及 C 室

電話：2572 9255 傳真：2838 6280 網址：www.cnhk.org.hk

**參觀消防及救護教育中心暨博物館 - 報名表格**

- 申請人須知：
1. 本院收集及保存個人資料的目的及用途僅供活動安排及登記之用。
  2. 申請人可自願提供個人資料，惟若未能正確提供所需資料，可能導致申請不被接納。
  3. 申請人所提供的資料均需正確無誤。申請人如欲查閱或更正個人資料，請以書面致函香港護理學院，香港灣仔告士打道 223 號海聯大廈 13 字樓 A 及 C 室，向本院的行政主任提出。

**第一部分 (會員填寫)：**

姓名(中文)：\_\_\_\_\_ 英文姓名(正楷填寫)：\_\_\_\_\_

性別：\*M/F 會員號碼：\_\_\_\_\_ (會員適用) 聯絡電話：\_\_\_\_\_

通訊地址：\_\_\_\_\_

電郵地址：\_\_\_\_\_ 工作機構：\_\_\_\_\_ 職位：\_\_\_\_\_

**第二部分 (只限學院會員的親友填寫)：**

姓名(中文)：\_\_\_\_\_ 英文姓名(正楷填寫)：\_\_\_\_\_

性別：\*M/F 會員號碼：\_\_\_\_\_ (會員適用) 聯絡電話：\_\_\_\_\_

通訊地址：\_\_\_\_\_

電郵地址：\_\_\_\_\_ 工作機構：\_\_\_\_\_ 職位：\_\_\_\_\_

\* 請刪去不適用者

**備註**

1. 所有個人資料僅供活動安排及登記之用。
2. 為個人安全著想，請自行購買旅遊保險。
3. 於活動期間所拍攝之相片或影片，本學院將用作活動宣傳及推廣服務之用途。
4. 參加者必須承擔一切個人意外及損失，本院概不負責。
5. 颱風或暴雨警告期間的安排：若三號或以上颱風訊號或紅色暴雨訊號在 11:00 後發出或仍然生效，是日活動將予取消。
6. 若行程有所變動，本學院保留最終決定權。

**第三部分**

本人謹此聲明在本申請表填報的資料正確及無誤。

會員簽名：\_\_\_\_\_ 日期：\_\_\_\_\_

同行親友簽名：\_\_\_\_\_ 日期：\_\_\_\_\_